
1044709

Too EENE G2EEE ni vws.n!
Cc _dienstpostbus secretariaat DI-CIO minvws.nl]
From: _dienstpostbus secretariaat DI-CIO

Sent: Mon 1/11/2021 10:52:54 AM

Subject: FW: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Sourceuitgevoerd door Ecorys

Received: Mon 1/11/2021 10:52:54 AM

vi, noEEN

Verzonden: vrijdag 8 januari 2021 11:44

Aan: _dienstpostbus secretariaat DI-CIOJE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

Afgelopen dinsdag hebben wii EEE esp roken voor ons onderzoek en dit was een zeer interessant gesprek. Naar

aanleiding van dat gesprek heb ik hem het volgende mailtje gestuurd:

Beste

Nogmaals dank voor het gesprek van vanmiddag. Wij vonden het zeer interessant gesprek en zijn weer een stapje verder in ons

denkproces.

We zouden graag willen doorpakken op de case studie CoronaMelder en het gesprek aan willen gaan op de aspecten die an

Zutphen aan het einde van het gesprek noemde. In de bijlage zit ook de topiclist waarin de aspecten nogmaals worden benoemd.

We kunnen ons voorstellen dat deze gesprekken ook met andere mensen van jouw team kunnen worden gedaan en vroegen ons

af of jij een twee- a drietal namen kan noemen/ mensen kan voordragen, waarmee wij deze case studie op die aspecten kunnen

behandelen. Met deze personen zullen wij dan proberen een afspraak te plannen om de casestudie verder uit te diepen.

Met vriendelijke groet,

Nu weet ik dat Ron een zeer druk man is en zeker deze dagen met het vaccinatieprogramma. Mijn vraag aan jou is of jij wellicht

hem kan vragen naar 2 of 3 namen, die ons verder te woord kunnen staan in ons onderzoek.

Wij zouden dan verder kunnen en dat zou ons heel erg helpen.

lk hoor graag de mogelijkheden.

Met vriendelijke groet,

M: 5.1.2e @Decorys.com

T: + 31 6 ERED

From: 5.1.2e

Sent: Thursday, 17 December 2020 10:41

To: _dienstpostbus secretariat DI-CIO <JINI© minvs.nl>
Subject: RE: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys



1044709

lk moest even de verschillende agenda’s langs om te kijken wie wel en niet aanwezig kon zijn. lk zou graag een afspraak inplannen

voor 5 januari 13.00-14.00.

Is het mogelijk dat er vanuit jullie een webex meeting wordt georganiseerd, want wij werken met MS Teams en uit eerdere

ervaringen weet ik dat ministerie daarmee niet werken?

Indien mogelijk, kan je de volgende personen uitnodigen:

Wij sturen eind deze/volgende week de gespreksleidraad op.

Bij voorbaat dank,

Met vriendelijke groet,

v:IEEE© <corvs.com

From: minvws.nl>

Sent: Wednesday, ecember

To: Bas Gerretsen <JINRIGIIN@ ccorys.com>
Subject: FW: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

Goedemiddagil zie onderstaande. naast El EEzal ook EEETIEREY <n Raa 2ansluiten.

Gezien de volle agenda’s kan ik alleen vrijmaken op:

Maandag 4 januari van 15.30u-16.30u

Dinsdag 5 januari van 13u-14u

Graag verneem ik welke dag het beste schikt.

———aETN
2

M-+31(0)6

@minvws.nl

CORONA IS NOG NIET VOORBU!

Van:BE JBEM c:msterdam.ni>
Verzonden: maandag 14 december 2020 10:43



Aan: Bas Gerretsen < @ecorys.com:>

cc:IEEEE ( ®minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

Ok voor corona melder moet je niet bij mij zijn maar bij SE EE (in cc) en zijn team.

Denk heel interessant om hier een mkba over te doen, er loopt al eea qua onderzoek btw.

Van: Bas Gerretsen ecorys.com>

Verzonden: maandag 14 december 2020 10:15

Aan:BE JBEN--msterdam.nl>

Onderwerp: RE: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

Hi CRT

2021 is geen probleem. We zouden namelijk graag met jou in contact komen voor onze use case CoronaMelder voor

de MKBA studie, en daar beginnen we ook in 2021 pas mee.

Kan jij een drietal data delen wanneer je beschikbaar bent in 2021, liefst eerste/tweede week januari. We hebben

ongeveer een uur nodig.

Met vriendelijke groet,

v: [IEEE @ccorys.com

From:BEE JBEM 2ansterdam.ni>
Sent: Monday, 14 December 2020 10:11

To: Bas GerretsenJENIN@ ccorys.com>
Subject: RE: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

HERE ere lastig maar ik doe mijn best. 2021?

Van: Bas Gerretsen ecorys.com>

Verzonden: maandag 14 december 2020 10:08

Aan:BE JBEMc-msterdam.nl>

Onderwerp: RE: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

Beste meneer 2e

Helaas heb ik van u nog geen reactie mogen ontvangen. Het zou voor een meerwaarde zijn voor ons onderzoek als wij

ook met u kunnen spreken.
lk begrijp dat richting het einde van dit jaar de agenda’s zo goed als vol zijn, dus een afspraak begin 2021 is ook geen

probleem.

Hopende op een positieve reactie.

Met vriendelijke groet,

mv:[EEESIl@ <corys.com
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Sent: Tuesday, 8 December 2020 14:20

To: [EER @amsterdam.n|

Subject: Uitnodiging interview onderzoek MKBA vrijgave Open Source uitgevoerd door Ecorys

Geachte meneeiERERE
Middels deze mail richt ik mij tot u om u uit te nodigen voor een interview voor ons onderzoek MKBA vrijgave Open

Source. Ecorys i.s.m.EEE gevraagd door het Ministerie BZK om

een MKBA studie uit te voeren naar de vrijgave van Open Source.

Naar aanleiding van de EffectenArena willen wij een aantal extra organisaties/personen benaderen voor een

interview, omdat wij wat extra informatie willen ophalen met betrekking tot bepaalde uitkomsten uit de

EffectenArena. Aandachtspunten die moeten worden opgehaald in de interviews zijn onder meer:

* neemt adoptie meer toe als open source wordt vrijgegeven?;
+ welke effecten mogen specifiek aan de vrijgave van open source worden toegekend;
* impact van de effecten;
* mogelijke negatieve effecten van vrijgave open source.

Wij zouden graag daarover met u in gesprek treden. Op dit moment werken wij aan een gespreksleidraad die voor

het interview met u gedeeld zal worden, zodat u weet welke richting wij op willen met het gesprek. Ondanks de

drukke agenda’s voor de kerst vakantie hopen wij dat u op korte termijn ons te woord kunt staan via de online

vergaderkanalen.

In de bijlage van deze mail vind u de scope notitie toegevoegd.

Is het mogelijk om een gesprek in te plannen op donderdag 10 december (einde middag), vrijdag 11 december (hele

dag), 14 december (15.00-18.00), 17 en 18 december in de ochtend? Anders in het nieuwe jaar.

Ik hoor graag of u deel kan/wilt nemen.

Met vriendelijke groet,

M: ecorys.com

Watermanweg 44 | 3067 GG Rotterdam | The Netherlands

P.O. Box 4175 | 3006 AD Rotterdam | The Netherlands

www.ecorys.com/nl/netherlands

ECORYS
A |90wr

Years today

De gemeente Amsterdam streeft naar optimale dienstverlening en zorgvuldige afhandeling van e-mailverkeer. Als deze e-mail niet voor u is

bestemd, |aat dit dan weten aan de afzender en verwijder de e-mail. Voor meerinformatie: www.amsterdam. nl/proclaimer.

De gemeente Amsterdam streeft naar optimale dienstverlening en zorgvuldige afhandeling van e-mailverkeer. Als deze e-mail niet voor u is
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